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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  II/10 
           sesji  Rady Miejskiej Wąsosza z dnia  06 grudnia 2010r. 
 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Wąsosza 
Rozpoczęła się o godz.12.00 i trwała do godz.14.00 
Na  15 osobowy skład Rady na sesji  obecnych było 15 radnych wg listy 
obecności . 
 
 
 
                                                      Lista obecności radnych to zał. Nr 1 

 
    

Ponadto w sesji udział  wzięli  : 
1. Zbigniew Stuczyk – Burmistrz Wąsosza, 
2. Jadwiga Rodzewicz- skarbnik Gminy, 
3. Dyrektorzy i kierownicy zakładów pracy,       
 
                                                         Lista obecności  stanowi zał. nr 2 
 
4. Sołtysi wsi . 
 
                                                          Lista  obecności to zał. Nr 3  
 
Razem w sesji udział wzięło 44  osób. 
  
     
AD 1. Otwarcie sesji . 
 
Posiedzenie  II  sesji  Rady Miejskiej Wąsosza  otworzył i prowadził Pan 
Zdzisław Nicpoń – Przewodniczący Rady . 
Na podstawie listy obecności radnych  stwierdził quorum Rady przy 
,którym Rada może podejmować uchwały. 
W pierwszej kolejności  Przewodniczący Rady powitał gości 
zaproszonych,  sołtysów  ,radnych ,  
Pan Przewodniczący Rady  poinformował ,że proponowany porządek 
obrad sesji został radnym  przekazany  wraz z zaproszeniami .Jednakże 
odczytał  porządek ponieważ nie wszyscy sołtysi  go otrzymali. 
  
  Nikt z radnych nie wniósł żadnych zmian. 
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P o r z ą d e k   o b r a d   s e s j i : 
 

1.Otwarcie sesji. 
2.Interpelacje i zapytania radnych 
3. Złożenie ślubowania Burmistrza Wąsosza wobec Rady. 
4.Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
5.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały RM Wąsosza Nr 

XLIV/282/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej obniżenia średniej ceny 
skupu żyta dla celów podatku rolnego w 20011r. 

6.Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały RM Wąsosza Nr 
XLIV/283/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej określenia stawek 
podatku od nieruchomości 

7.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały zmiany uchwały RM 
Wąsosza Nr XLIV/284/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej opłaty od 
posiadania psów w 2011r.. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały zmiany uchwały RM 
Wąsosza Nr XLIV/285/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej obniżenia 
opłaty targowej. 

9.Informacje Przewodniczącego Rady. 
10.Wolne głosy i wnioski. 
11.Zakończenie.  
 
  
 

                                                           Porządek obrad to zał. Nr 4 
 
Na salę obrad weszła rodzina Państwa Surma z Rudnej Wielkiej, która 
została poszkodowana w wypadku jaki miał miejsce w ostatnim czasie 
gdzie samochód tir wpadł w poślizg i uderzył w ich dom , który uległ 
zawaleniu, i nie nadawał się do zamieszkania. Rodzina ta z bukietem 
kwiatów przyjechała podziękować Panu Zb, Stuczykowi – Burmistrzowi 
Wąsosza za okazana pomoc szczególnie w znalezieniu mieszkania 
zastępczego dla tej rodziny. 
 
Pan Burmistrz podziękował im i jednocześnie stwierdził ,że jako 
gospodarz tej gminy jak dowiedział się o tym wypadku pojechał od razu 
na miejsce. Nie mógł pozostawić tej rodziny bez pomocy ponieważ jest 
zima ,a i święta blisko, dlatego szukał miejsca i w porozumieniu z 
Państwem Zygan –Zeid udało się użyczyć od nich lokal mieszkalny , 
który zamierzali  sprzedać. Od razu wyrazili zgodę na wprowadzenie 
poszkodowanych do mieszkania w byłym ośrodku zdrowia w Rudnej 
Wielkiej. Ponadto Pan Burmistrz również bukietem kwiatów podziękował 
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obecnej na sesji Pani Grażynie Zygan-Zeid za okazane zrozumienie i 
użyczenie tego mieszkania. 
 
Pani Grażyna zabierając głos stwierdziła ,że nie zrobiła nic szczególnego 
skoro mieszkanie było puste to tak dyktowało jej serce ,że należy pomóc. 
 
 
Ad 2. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
 
 

1. Kondracka Ewa-  radny zam. Czeladź Wielka . 
 

W  przysiółku Stefanów znajduje się przystanek autobusowy , który 
nie spełnia swojego przeznaczenia ponieważ posiada jedynie 
zadaszenie. Mieszkańcy  proszą  o uzupełnienie tego przystanku w 
boczne ściany , które będą chroniły  oczekujących na autobus  
przed  złymi warunkami atmosferycznymi.  

     
2. Kobylak Jerzy zam. Wąsosz ul. 1-go Maja 

 
- Wnioskuję , aby Komisja Oświaty ,Kultury ,Zdrowia i Sportu 
przygotowała projekt uchwały dotyczący nadania imienia Józefa 
Stefaniaka dla stadionu w Wąsoszu. 
 
-Na parkingu w Wąsoszu  przy placu Wolności  od strony 
zachodniej postawiony był znak miejsca postoju dla  inwalidy. Od 
jakiegoś czasu nie ma tego znaku . Należy go  ponownie ustawić , 
ponieważ w obecnych warunkach zimowych oznakowania 
poziomego nie widać. 
 

3.  Banasiewicz Zdzisław – radny zam. Cieszkowice 
 
Na drodze Bełcz Górny – Cieszkowice drzewo przechyliło się na 
linię energetyczną i zagraża bezpieczeństwu dlatego proszę 
zgłosić usunięcie tego drzewa do odpowiednich służb. 

 
Ad 3. Złożenie ślubowania Burmistrza Wąsosza wobec Rady 
 

    
„ Pan Zdzisław  Nicpoń Przewodniczący Rady Miejskiej Wąsosza 
poinformował zebranych na sali , że Pan Zbigniew Stuczyk został 
wybrany w I turze wyborów w dniu 21 listopada 2010r. na Burmistrza 



 4 

Wąsosza. Ogłoszenie zbiorczych wyników wyborów wójtów ,burmistrzów 
i prezydentów miast na terenie całego kraju zostało opublikowane w 
Monitorze Polskim Nr 88 poz.1030  z dnia 29 listopada 2010r.W związku 
z tym ,że Pan Zbigniew Stuczyk został jednocześnie wybrany na 
radnego Rady Powiatu w Górze i Burmistrza Wąsosza to zgodnie z art 
190 ust. 1 pkt 2b ustawy – Ordynacja wyborcza do rad gmin , rad 
powiatów i sejmików województw, następuje wygaśnięcie mandatu 
radnego Rady Powiatu tym bardziej ,że w dniu 02 grudnia 2010r. odbyła 
się pierwsza sesja Rady Powiatu  w Górze i Pan Zbigniew Stuczyk nie 
złożył ślubowania jako radny powiatu.  
Zgodnie z art. 29 „a” ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym   „Objęcie 
obowiązków przez wójta następuje z chwilą złożenia  wobec rady gminy 
ślubowania” 
Następnie Pan Zdzisław Nicpoń Przewodniczący Rady Miejskiej 
Wąsosza zwrócił się do Pana Zbigniewa Stuczyka o złożenie 
ślubowania. 
Pan Zbigniew Stuczyk – wypowiedział rotę ślubowania  „ Obejmując 
urząd Burmistrza Wąsosza , uroczyście ślubuję ,że dochowam 
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla 
dobra  publicznego i pomyślności mieszkańców miasta i gminy 
Wąsosz „  następnie wypowiedział słowo „ślubuję” 
Pan Zdzisław Nicpoń – Przewodniczący Rady stwierdził , że od tej chwili 
Pan Zbigniew Stuczyk  objął obowiązki Burmistrza Wąsosza. Na sali 
posypały się oklaski. Następnie delegacja  radnych , dyrektorzy szkół,  
delegacja sołtysów wsi  wręczyli  bukiety kwiatów gratulując  i życząc 
Burmistrzowi  udanej  czwartej kadencji , dobrej współpracy, zdrowia 
oraz  wszelkiej pomyślności.” 
 
 
Ponadto Pan Burmistrz powiedział cyt” Przed chwilą złożyłem 
ślubowanie i chcę państwu powiedzieć, że ze wszystkich sił postaram się 
wypełnić treść ślubowania , żeby mieszkańcom Gminy Wąsosz żyło się 
lepiej. Ponadto chcę podziękować za obdarzenie mnie zaufaniem, 
postaram się państwa nie zawieść. Nie byłbym sobą gdybym tego nie 
powiedział, że dziękuję przede wszystkim Sołtysi Wam i Waszym 
mieszkańcom, bo to właśnie na wsiach uzyskałem najwyższe poparcie, 
co to właśnie Wy, mieszkańcy wsi potraficie docenić najdrobniejszą 
rzecz zrobioną dla Was. Was to cieszy i umiecie to docenić i uszanować. 
Jeżeli jest to duża rzecz to tym bardziej ocena jest wyższa. Zdaję sobie z 
tego sprawę, że jestem nie akceptowany i nie lubiany przez wiele innych 
osób, natomiast rolnikom, robotnikom, pracownikom tym najzwyklejszym 
ludziom bardzo szczerze i z głębi serca dziękuję oraz deklaruję, że tym 
bardziej moje oczy zwrócone będą w kierunku wsi, tym bardziej będę 
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chciał realizować tam inwestycje choć i w Wąsoszu będę to czynił, by 
tych, których trudniej mi jest przekonać do siebie, też przekonać „ 
  
Ad 4 . Informacja z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym . 
     
Informację z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym tj . od 1o 
listopada 2010 r do dnia 06  grudnia 2010r.. przedstawił Pan Burmistrz. 
W okresie międzysesyjnym wydanych zostało 15  Zarządzeń.  
 Dnia 10 listopada 2010r. wydane zostało Zarządzenie dotyczące  
przedłożenia projektu budżetu Gminy Wąsosz na 2011 rok wraz z 
uzasadnieniem oraz materiałami informacyjnymi Radzie Miejskiej 
Wąsosza , z wnioskiem o uchwalenie oraz przesłania do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu celem zaopiniowania. W dniu 
dzisiejszym państwo radni otrzymają ten projekt budżetu celem 
zapoznania się i zaopiniowania przez poszczególne komisje Rady. 
Kolejne Zarządzenie  z dnia 10 listopada  2010r.dotyczyło wieloletniej 
prognozy finansowej gminy Wąsosz na lata 2011-2022, która również 
została przedłożona Radzie oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej we 
Wrocławiu celem zaopiniowania. 
Również 10 listopada 2010r. opracowane zostało  Zarządzenie w 
sprawie ustalenia dokumentacji przyjętych zasad polityki rachunkowości 
dla gminy Wąsosz oraz Urzędu Miejskiego Wąsosza. W zarządzeniu tym 
określono miejsce prowadzenia ksiąg rachunkowych, określono rok 
obrotowy i okresy  sprawozdawcze, metody wyceny aktywów i pasywów 
oraz ustalenia wyniku finansowego, sposób prowadzenia ksiąg 
rachunkowych, sprawozdawczość finansową, technikę prowadzenia 
ksiąg rachunkowych, 
Następne Zarządzenie wydane w  dniu 10 listopada 2010 dotyczyło 
przeprowadzenia inwentaryzacji rocznej, gdzie określono termin 
rozpoczęcia inwentaryzacji na dzień 29 grudnia 2010r ,a termin 
zakończenia na dzień 07 stycznia 2011. W tym celu określono zespoły 
spisowe, a ostateczny termin rozliczenia inwentaryzacji ustalono na 
dzień 21 stycznia 2011 r. 
Kolejnym Zarządzeniem ustalono harmonogram prac bilansowych tzn. 
określono terminy prac nad sprawozdaniem finansowym za 2010r. 
Dnia 15 listopada 2010r.  wydane zostały  zarządzenia w sprawie zbycia 
mienia komunalnego , a mianowicie : 
-   sprzedaży w drodze ustnego nieograniczonego przetargu działki 
niezabudowanej nr 189 o pow. 1,0600 ha położonej w Bełczu Górnym., 
-  sprzedaży w drodze bezprzetargowej dla zainteresowanych  część 
działki niezabudowanej nr 227/7 o pow. 0,0200 ha położonej w Wąsoszu 
jako niezbędną do poprawienia warunków zagospodarowania już 
posiadanej działki nr 202. 
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Zarządzeniem z dnia 19 listopada 2010r. dokonano zmian w budżecie 
gminy Wąsosz na 2010r. a zmiany te polegały na : 
- zwiększeniu  dochodów i wydatków gminy z następujących 
tytułów : 
  a) zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego przyznano dotację na 
wypłaty zasiłków rodzinnych oraz wypłat świadczeń alimentacyjnych, 
b)  zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego przyznano dotację na z 
przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenia zdrowotne, za 
osoby pobierające świadczenia  pielęgnacyjne, 
c) zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego przyznano dotację  na 
sfinansowanie zobowiązań wymagalnych z tytułu gwarantowanej z 
budżetu państwa części zasiłku okresowego, 
d) zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego przyznano dotację  na 
wypłacenie zasiłków stałych z ustawy o pomocy społecznej, 
e) zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego przyznano dotację  na 
wypłacenie zasiłków  celowych rodzinom rolniczym poszkodowanym w 
wyniku tegorocznej powodzi, huraganu, obsunięcia się ziemi. 
Dnia 22 listopada  2010r. wydane zostało zarządzenie dotyczące 
nieodpłatnego przejęcia nieruchomości od Agencji Nieruchomości 
Rolnych  OT we Wrocławiu 
- działki nr 181/1 o pow. 0,0900 ha (droga) we Wrzącej Śląskiej, 
- działka nr 268 o pow. 0,2700 ha (droga) położona w Chocieborowicach, 
- działka Nr 270 o pow. 0,2700 ha (  droga ) położona w 
Chocieborowicach, 
- działka Nr 87/3 o pow. 0,0238 ha  (droga) położona we Wrzącej 
Śląskiej, 
- działka Nr 229/9 o pow. 0,0387 ha  (droga) położona Kamieniu 
Górowskim, 
- działka Nr 121/5 o pow.0,0500 ha (droga) w Dochowej, 
- działka nr 247/6  o pow. 0,1308 ha (droga) położona  w Goli Wąsoskiej, 
Również 22 listopada 2010r. wydane zostało zarządzenie dotyczące  
odpłatnego przejęcia nieruchomości, a mianowicie : 
- nabycia odpłatnego od Respom Spółka z o.o. w Wąsoszu  prawa 
użytkowania wieczystego działki niezabudowanej nr 518 o pow. 1,7913 
ha położonej w obrębie miasta Wąsosz, 
- nabycia odpłatnego od Respom spółka z o.o. w Wąsoszu prawa 
wieczystego użytkowania  działki niezabudowanej nr 519/5 o pow. 
0,1897 ha  położonej w obrębie miasta Wąsosz. 
Zarządzeniem z dnia 30 listopada 2010r wprowadzono zmiany budżetu 
Gminy Wąsosz na 2010r. a zmiany te dotyczyły : 
 zwiększenia dochodów i wydatków gminy z następujących tytułów 
: 
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- zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego przyznano dotację na 
dofinansowanie  realizacji programu wieloletniego” pomoc państwa w 
zakresie dożywiania, 
zmniejszenia dochodów i wydatków z następujących tytułów : 
- zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego zmniejszono dotację 
przeznaczoną na dofinansowanie wypłat zasiłków  stałych z ustawy o 
pomocy społecznej, 
-  zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego zmniejszono dotację 
przeznaczoną na opłacanie składki na ubezpieczenie zdrowotne za 
osoby wymienione w ustawie o świadczeniach opieki zdrowotnej 
finansowanych ze środków publicznych, 
- zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego zmniejszono dotację 
przeznaczoną na dofinansowanie świadczeń  pomocy materialnej dla 
uczniów o charakterze socjalnym z ustawy o systemie oświaty, 
Zmiany budżetu dotyczyły również przesunięcia  środków między 
poszczególnymi  paragrafami wydatków w planach przestrzennego 
zagospodarowania i opracowaniach geodezyjnych i 
kartograficznych, administracji publicznej, obronie cywilnej 
,wydatkach związanych z poborem podatków, jednostkach 
oświatowych , opiece społecznej oraz pomocy materialnej dla 
uczniów, 
Dnia 30 listopada 2010r. wydane zostały 3 zarządzenia dotyczące 
wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej mienia komunalnego , a 
mianowicie: 
-  części działki nr 198/2 o pow. 0,21 ha położonej w Wąsoszu z 
przeznaczeniem na cele rolne na okres 3 lat na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy, 
- części działki nr 294/1 o pow. 0,0066  ha położonej w Wąsoszu z 
przeznaczeniem na cele ogródków działkowych na okres 3 lat na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, 
-część działki nr 16 o pow. 0,32 ha położonej w obrębie wsi Dochowa z 
przeznaczenie na cele rolne, 
- część działki nr 54 o pow. 0,1500 ha położonej w obrębie wsi  Kamień 
Górowski  
 

                                                                 Informacja to zał. nr 5 

 
Pan Jacek Chorostkowski  - zapytał dlaczego Gmina przejmuje drogi od 
Agencji Nieruchomości Rolnych ? 
 
Pan Burmistrz wyjaśnił „że w zamian za przejęcie tych dróg przez Gminę  
ANR sfinansuje budowę i modernizację drogi na Podmieściu łączącą 
ciąg pieszo-rowerowy z osiedlem mieszkaniowym. Dnia 9 grudnia 
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Burmistrz jedzie do notariusza do Wrocławia w celu przejęcia 
nieodpłatnego budynku mieszkalnego w Czeladzi Wielkiej na 
budownictwo komunalne. Również w tym dniu będziemy przejmowali 
również od ANR grunt naprzeciw oczyszczalni ścieków z 
przeznaczeniem na budowę parkingu przy cmentarzu. Ponadto parking 
ten wykorzystywany będzie w piątki, soboty i niedziele przez gminne 
autobusy, które obecnie parkują przy Gimnazjum i Domu Kultury. 
Ponadto planujemy przejąć we Wrzącej Śląskiej nieodpłatnie w zamian 
za tzw. Kozi rynek w Lubielu. Znajduje się tam kilka mieszkań wraz z 
oczyszczalnią. Ludzie zamieszkali tam nie mogli kupić swoich lokali, a po 
przejęciu przez Gminę doprowadzimy do sprzedaży z zastosowaniem 
bonifikaty 95% i mieszkańcy Cci staną się właścicielami”.  
 
Pan Przewodniczący Rady stwierdził ,że informacja o pracy burmistrza w 
okresie międzysesyjnym  została przez radę przyjęta. 
 
  Przerwa w obradach 10 min. 
 
Ad 5. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały RM Wąsosza Nr 
XLIV/282/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej obniżenia średniej ceny 
skupu żyta dla celów podatku rolnego w 20011r. 
 
Pan Zbigniew Stuczyk Burmistrz Wąsosza poinformował, że uchwała ta 
dotyczy tylko i wyłącznie zmiany  inkasenta z Pani Ewy Bodaj na Panią 
Agnieszkę Waleńczak na terenie miasta 
 
Opinia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska – jest pozytywna 
stwierdził Pan Chrostkowski Jacek- Przewodniczący Komisji. 
 
Dyskusji nie było. 
Wobec tego Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie Rady. 
 
Rada  Miejska Wąsosza  15 głosami „za” , 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
RM Wąsosza Nr XLIV/282/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej 
obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego w 
2011r. 
 
                               
                                              Uchwała Nr II/9/10 to załącznik nr 6 
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Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/283/10 
RM Wąsosza z dnia 21.10 2010r. dotyczącej określenia stawek 
podatku od nieruchomości 
 
 
Pan Burmistrz poinformował, że w projekcie uchwały, którą posiadają 
Radni zmiana nie dotyczy  wysokości stawki podatku od nieruchomości, 
a dotyczy zapisów, które są w tej uchwale. Zastępujemy tak naprawdę 
słowa „ Zajętych na związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej i zastępujemy słowo „oraz” na słowo „przez” i oczywiście 
zmiana inkasenta z Ewy Bodaj na Agnieszkę Walenczak.  
 
 
Opinia Komisji Budżetu , Inwestycji i Mienia Komunalnego – jest 
pozytywna stwierdziła Pani Ajchenlaub Agnieszka- Przewodnicząca 
Komisji. 
 
Dyskusji nie było. 
Wobec tego Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie Rady. 
 
Rada  Miejska Wąsosza  15 głosami „za” , 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
Nr XLIV/283/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej określenia stawek 
podatku od nieruchomości 
   
                                                  
                                               Uchwała Nr II/10/10 to zał. Nr 7 
 
 
Ad.7. Podjecie uchwały w sprawie  zmiany uchwały RM Wąsosza Nr 
XLIV/284/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej opłaty od posiadania 
psów w 2011r. 
 

Pan Burmistrz poinformował, że ta uchwała również dotyczy jedynie 

zmiany inkasenta z Ewy Bodaj na Agnieszkę Walenczak. 

 
Opinia Komisji Budżetu , Inwestycji i Mienia Komunalnego – jest 
pozytywna stwierdziła Pani Ajnchlaub Agnieszka - Przewodnicząca 
Komisji. 
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Dyskusji nie było. 
Wobec tego Pan Przewodniczący poddał projekt uchwała pod 
głosowanie Rady. 
 
Rada  Miejska Wąsosza  15 głosami „za” , o „przeciw”, 1 
„wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
RM Wąsosza Nr XLIV/284/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej opłaty 
od posiadania psów w 2011r. 
 
 
                                                    
                                                   Uchwała Nr II/11/10 to zał. Nr8 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały zmiany 
uchwały RM Wąsosza Nr XLIV/285/10 z dnia 21.10 2010r. dotyczącej 
obniżenia opłaty targowej. 
 
 
Pani Jadwiga Rodzewicz – Skarbnik Gminy poinformowała, że w 
projekcie tej uchwały należy doprecyzować zapis, a mianowicie ustalić 
górną stawkę tej opłaty targowej, ponieważ minister ustalił ją na 
poziomie 699, 27 zł, a my w swojej uchwale określiliśmy stawkę tylko za 
1m2 powierzchni, żeby nie dochodziło do takich sytuacji, że można by 
wymierzyć tą stawkę powyżej tej górnej granicy. Jeżeli ktoś wynajął by 
powierzchnie powyżej 140m2 to ta opłata byłaby wyższa niż stawka 
ministra finansów co jest nie dopuszczalne ,dlatego poprawiamy ten 
zapis, że stawka opłaty targowej nie może przekroczyć 699, 27 zł 
dziennie. Ponadto Pani skarbnik poinformowała, że w Internecie pojawiły 
się informacje, że Rada na pierwszym swoim posiedzeniu podwyższa 
stawki podatków, a tytuł uchwały mówi ,że zmieniamy uchwałę, w której 
rada poprzednia obniżyła, ponieważ procedura jest taka, że Minister 
Finansów określa maksymalne stawki, a Rada je może obniżyć . W 
związku z czym my obniżamy stawki ministerialne. My nie podnosimy 
podatków, a zawsze ustosunkowujemy się do tego co ustala Minister i 
najczęściej jest tak, że te wszystkie stawki, które uchwalił Minister, 
państwo radni obniżacie. Należy na to zwrócić uwagę, żeby jak ktoś 
dostanie decyzję i powie, że tutaj były uchwały zmieniające, a stawki są 
takie jak były ustalone w październiku. 
 
Pan Jacek Chrostkowski – stwierdził, że to na nieoficjalnej stronie 
pojawiają się takie informację, dlatego zaproponował, aby trzymać się 
oficjalnej strony internetowej Urzędu.  
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Burmistrz stwierdził, że informują go niektórzy co ukazuje się na 
nieoficjalnej stronie internetowej , lecz on tych informacji nie sprawdza. 
 
Komisja Budżetu , Inwestycji i Mienia Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały- stwierdziła Pani 
Ajchenlaub Agnieszka – Przewodnicząca Komisji. 
 
Dyskusji nie było. 
 
Wobec tego Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie rady. 
 
Rada Miejska Wąsosza podjęła jednomyślnie 15 głosami „za”, 
uchwałę w sprawie uchwały RM Wąsosza Nr XLIV/285/10 z dnia 
21.10 2010r. dotyczącej obniżenia opłaty targowej. 
 
 
                                                  Uchwała Nr II/12/10 to załącznik nr 9 
 
Ad 9. Informacje Przewodniczącego Rady. 
 
Pan  Zdzisław Nicpoń – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 
że kolejna sesja odbędzie się między Świętami Bożego Narodzenia a 
Nowym Rokiem, na której uchwalony zostanie budżet gminy na 2011r. . 
Ponadto poinformował ,że  Burmistrz złożył projekt budżetu Gminy 
Wąsosz na 2011rok, a radni są zobowiązani zaopiniować ten budżet na 
swoich posiedzeniach komisji. W związku z tym, że termin jest krótki 
zaproponował wspólne posiedzenie wszystkich  Komisji, aby dokonać 
omówienia i zaopiniowania przez te Komisje. 
Radni wyrazili na to zgodę, a termin zostanie ustalony. 
 
Następnie Pan Zdzisław Nicpoń  odczytał pismo z Kuratorium Oświaty 
we Wrocławiu  dotyczące skargi Pani  Bożenę Posypanko na Panią 
Halinę Mielnik Dyrektora Gimnazjum w Wąsoszu odnośnie zatrudnienia 
nauczyciela bez  wymaganych kwalifikacji. 
Pan Przewodniczący Rady przekazał skargę do rozpatrzenia przez 
Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej Wąsosza. 
 
Pan Przewodniczący zwrócił się do radnych o terminowe złożenie 
oświadczeń majątkowych. Poinformował również o konsekwencjach nie 
złożenia oświadczenia co wiąże się z wygaśnięciem mandatu radnego. 
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Ad 10.  Wolne głosy i wnioski . 
 
Pan Jan Rewers – Kierownik Powiatowego Biura Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego w Górze w pierwszej kolejności pogratulował radnym  
wyboru jak też pogratulował Panu Zb. Stuczykowi  wyboru na Burmistrza 
na kolejną kadencję. Podziękował za dotychczasową współpracę na 
rzecz środowiska wiejskiego i społeczności lokalnej . Powiedział ,że 
nigdy nie zdarzyło się tak, żeby  w rozmowie z Burmistrzem pojawiło się 
negatywne spojrzenie na problemy wsi za to szczególnie podziękował . 
W dowód tego od dnia 01 grudnia 2010r. przyjęty został nowy pracownik 
Pani Anna Kamińska w ODR ,który będzie działał na rzecz Gminy 
Wąsosz .Podziękował również za wsparcie finansowe  ODRu w 
organizowanych wystawach . W dowód uznania  wręczył Burmistrzowi 
statuetkę. 
 
Burmistrz poinformował ,że  planuje wywozić zalegający śnieg z 
Wąsosza na działkę przy ul. Rzemieślniczej koło oczyszczalni. 
Druga rzecz to transport kruszywa i już na zebraniach przedwyborczych 
mieszkańców informował, że transport kruszywa  wywożony jest z 
kopani Osłowice gmina Jemielno i są to już resztki bo było tam 
pozwolenie na 2ha. Jeżeli chodzi o kopalnię Kruszgeo w Kowalowie to 
na dzisiaj jest tak ,że nie ma pozwolenia na transport. 
Dobra informacja jest taka ,że podpisane jest porozumienie z Ostrowem 
Wielkopolskim PKP na transport tego kruszywa po ówczesnym 
przygotowaniu linii kolejowej do transportu kołowego czyli do transportu 
samochodowego torowiskiem do Załęcza  na centrum budowy S5. 
Termin budowy jest nierealny  wpisany w porozumieniu między firmą 
transportową ,a PKP bo tam jest 30 marca 2011.  Kruszgeo zaskarżyło 
Burmistrza decyzję do Samorządowego Kolegium Odwoławczego. 
Deklarował ludziom Burmistrz,że to zrobi i będzie to nadzorował. Na 
drodze w Kowalowie  była awaria sieci wodociągowej  zgłosiliśmy do 
Zarządu Dróg o zajęcie pasa drogowego , a firma transportowa nie 
mogła realizować transportu ,ale  nie można przewidzieć  awarii tym 
bardziej, że sieć ta  ma 110 lat i ciągle ulega uszkodzeniu. 
 
Pan Jacek Chorostkowski  zapytał o to czy tory zostaną rozebrane ? 
Jak będzie rozwiązany transport w Zbakowie Dolnym  w połączeniu z   
drogą powiatową ? 
 
Burmistrz wyjaśnił „ tak tory zostaną rozebrane. Mosty zostały poddane 
badaniom i są atesty pozytywne, torowisko ma być rozsunięte na dwa 
pasy ruchu, na mostach sygnalizacja świetlna i tzw. wahadło. Ta 
inwestycja na pewno będzie realizowana lecz my musimy się na to w 
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szczególny sposób zabezpieczyć i przygotować. Jeżeli chodzi o linię 
kolejową to jest ona w zawieszeniu o ważnym znaczeniu wojskowo-
obronnym.” 
 
Pan Kutzmann Maciej – zapytał czy burmistrz wie na podstawie tego 
porozumienia co stanie się po wydobyciu kruszywa ? 
 
Porozumienie  jest zawarte pomiędzy firmą z Kielc a firmą transportową. 
Firma która ma użytkowanie kopalni daje  w użytkowanie firmie 
transportowej do wydobycia tyle milionów ton na ile ma pozwolenie. Ich 
zadaniem jest pełnienie nadzoru górniczego. 
 
Radny Banasiewicz Zdzisław podziękował kierownikom zakładów 
budżetowych  ZBGKiM i ZBWiK za odśnieżanie dróg. 
 
Pan Przewodniczący Rady przekazał podziękowania Pana Firsta za 
naprawienie i uregulowanie przepustu. 
 
   
Ad 11. Zakończenie . 
 
Pan  Zdzisław  Nicpoń Przewodniczący Rady  stwierdził ,że porządek 
obrad sesji został  wyczerpany  wobec tego zamknął  II sesję Rady 
Miejskiej Wąsosza. 
Podziękował zebranym za udział w sesji. 
 
Protokołowała : 
K.Szejnkienig  


